



Udvalgsmøde d. 25. juni 2024

Emne: Udvalgsmøde		
Formål med mødet: At samle udvalgsmedlemmer og bestyrelsen til en fælles drøftelse		
Anvendelse af mødets resultat: Sørge for Dch Vejle drift		
Dato: Tirsdag d. 25. juni 2024	Medbring: Kalender	Mødedeltagere: Bestyrelsen, KU, TU, PU og TUT Afbud fra: Jette, Ditte, Eva, John, Klaus
Tid: Kl. 19.00 – 21.00		
Sted: Hos Dch Vejle		Mødeindkaldelse sendt rundt: Ja Referat: Lene
Punkter:		
1. Info fra Kredsen		
Status på Himmerlandsgården 2024 forløb tilfredsstillende, der skal findes en ny dato for afholdelse i 2025, Gitte Bendixen er blevet formand og Anne Wedel kontakt person for kredsbestyrelsen. Den nye Kreds kasserer Linda Henriksen er kommet godt i gang med arbejdet som kasserer. Det er blevet besluttet at bede Klubmodul om at udvikle en app til udlægsdelen, der skal kikkles på hvem der skal attestere og kontrollere ved indberetning, kredsene vil meget gerne have det udviklet og betaler det halve til videreudviklingen af appen. I øjeblikket er der kun 1 dommer aspirant i Dch programmet i kreds3. HB arbejder på et seminar om temaet synlighed og rekruttering af frivillige både et fysisk og on-line kursus. Der skal laves et opslag om at vi i kreds3 søger ny kredsformand, da Jørgen Randa stopper til generalforsamlingen 2025, Dorthe står for opgaven. Event: Kursus for lokalforeningsbestyrelser holdes søndag den 18. august, der kan deltage 2 fra hver bestyrelse. Tilmelding under EVENT på kredsens hjemmeside.		
2. Info fra Bestyrelsen		
Bestyrelsen har været på "Frivillig kursus" i DGI huset. Det var spændende og givende. Rotary har været på besøg i klubben, arrangeret af Jan Nielsen. De var glade for at		



besøge os, de var interesserede i klubben og havde en del spørgsmål. De fik gode informationer om klubben, bl.a. gav Eva dem et indblik i klubbens historie. Efterfølgende fik Dorthen en mail fra Jan, hvor han takker for det gode arrangement, og sender takken videre til dem, der stod for det.

3. Info fra kassereren

Jette blev desværre forhindret i at deltage i mødet, men har sendt kommentarer og et regnskab som er fremvist og gennemgået. Der er overskud på driften.

4. Info fra KU

Der er udtaget 2 hunde til NOM – 2024 i Sverige, D. 13. 14. 15. september i Stockholm, det er: Carsten Nielsen og Tina Kjærgård Pedersen.

Indbydelsen til Klubmesterskab er lagt ud nu. Vi er afhængige af, at vi får hjælpere til weekenden, så vi kan få arrangementet til at lykkes.

Vi er begyndt at invitere hjælpere til NOM 2026, (11., 12. og 13. september) og der er allerede omkring 30, der her givet tilsagn. Hotellet er kontaktet, stadion er kontaktet og skovene er godkendt.

Der er kun et par konkurrencer tilbage resten af året.

Vores KU møder kommer på kalenderen.

5. Info fra TU

Efteruddannelse af instruktører (Viborg kurset) i weekenden den 16. – 17. november

Vi arbejder på en økonomisk løsning så vi kan sende instruktørerne på de kurser, kredsen udbyder:

- Den gode belønning/legeudvikling ved Kasper Ottesen
- Apport, felt fremsendelse ved Lotte Sørensen
- Uhensigtsmæssig adfærd ved Trine Soelberg
- Eftersøgning fokus på figurant ved Ulla Pedersen.

Hold:

Efterårs hold og træning fra august er ved at være på plads der er 28 hold og vi har 30 instruktører og vi er 172 medlemmer.

Vi har ikke haft de samme hvalpehold som vi plejer, da vi lige nu kun har 4 instruktører, som underviser hvalpe og de vil meget gerne følge hundeførerne til og med ung hunde holdene.

Det er ikke et spørgsmål om efterspørgsel, men det er en mangle på instruktører.

Vi kan godt bruge 2 til 4 instruktører mere, som vil undervise på hvalpehold.

For at gøre det mere attraktivt at være hvalpe instruktører arbejdes der i øjeblikket på en modul for undervisning af hvalpe, som man som instruktører kan bruge, det er både en praktisk model og en teoretisk model.

Datoer:

Tu møde 1. oktober og instruktører møde 22. oktober 2024

Lørdag den 31. august, kursus i NW motivation og belønning.



6. Info fra TUT

Charlotte vil gerne bede bestyrelsen tage stilling til, om det skal være et "fuldt udstyret" køkken, eller fungere som "tekøkken".

Charlotte beder bestyrelsen om at lave "jobbeskrivelser" af, hvad hun skal gøre, og hvad der ellers skal gøres – og af hvem i forhold til Tutten. Vi får nyrenoveret klubhus, mere plads, vand og toiletter, så der er andre præmisser nu.

7. Info fra PU

Klubhus – vi får lagt vand ind i uge 28. Der graves 3 huller, hvor der så skydes ledninger ind. Gerne onsdag.

Der skal laves en ny overdækket terrasse, som også giver dækning ved toiletterne. Der må gerne laves en kørerampe til rullevoan mv.

8. Info om indkøb til klubben

Vi er i gang med at undersøge mulighederne for et indkøbskort. Punktet tages med på næste bestyrelsesmøde i august.

9. Klubmesterskabet

Se under KU.

10. Evt.

Generelt:

Medlemsmøde lørdag den 5. oktober, Anne Rise. Lav evt. lille folder om frivilligheden.

Udlån af klubhus og arealer, retningslinjer og pris. – Bliver taget op i bestyrelsen.

Rengøring af klubhus og toiletter. – Bliver taget op i bestyrelsen.